



Property Key Features

Categories : Studios

Sleepings : 2

Bathroom :

Shower room : 1

Minutes from palais: 30 mins

Floor : 4

Location : 2 rue Louis Armand, 06400 Cannes.



Property description

Charming recently refurbished studio offering breathtaking sea views, ideally located just a 5-minute drive from the centre of Cannes.

Enjoy direct access to the beach and excellent transport connections with nearby bus and train links.

The studio features a comfortable sofa bed, private balcony, air conditioning, high-speed WiFi, and private parking.

The kitchenette is fully equipped with a fridge, microwave, air fryer, Nespresso machine and washing machine.

The bathroom includes a shower and toilet.

Located on the top floor with lift access, this bright and peaceful space is perfect for a relaxing stay on the French Riviera.

Charmant studio récemment rénové offrant une vue imprenable sur la mer, idéalement situé à seulement 5 minutes en voiture du centre de Cannes.

Profitez d'un accès direct à la plage ainsi que d'excellentes connexions de transport

grâce aux lignes de bus et à la gare à proximité.

Le studio dispose d'un canapé-lit confortable, d'un balcon privé, de la climatisation, du Wi-Fi haut débit et d'un parking privé.

La kitchenette est entièrement équipée avec réfrigérateur, micro-ondes, air fryer, machine Nespresso et lave-linge.

La salle de bains comprend une douche et des toilettes.

Situé au dernier étage avec accès par ascenseur, cet espace lumineux et paisible est parfait pour un séjour relaxant sur la Côte d'Azur.





